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XLVIII sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 29 grudnia 2022 r.  
I Otwarcie sesji.     

Przewodniczący otworzył XLVIII sesję Rady Miejskiej w Gubinie  
Obecnych 15 radnych na stan 15. 
 
Przewodniczący przywitał zastępcę burmistrza panią Justynę Karpisiak, panią sekretarz, panią 
skarbnik, panią Annę Chinalską radna sejmiku województwa, naczelników wydziałów, radnych 
oraz wszystkich śledzących nasze obrady online  
 
Przewodniczący zaproponował rozszerzenie porządku sesji o projekt uchwały nr 367 w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Gubin, dotyczącego przejęcia przez Gminę 
Gubin o statusie miejskim obowiązku udzielenia schronienia jednej osobie bezdomnej z terenu 
Gminy Gubin w noclegowni w Gubinie w roku 2023 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku sesji 

W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana została przyjęta /15 osób za, 0 osób przeciw, 

0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli innych propozycji do zmiany porządku sesji. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek sesji wraz z przyjętą zmianą.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /15 osób za, 0 osób przeciw, 

0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
II Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej  na temat działalności Komisji    
      w  okresie między sesjami. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski komisja spotkała się dwa 
razy. Na pierwszym spotkaniu komisja opiniowała projekt uchwały budżetowej, a na drugim 
opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa Opara 
komisja spotkała się dwa razy. Na pierwszym spotkaniu komisja opiniowała projekt uchwały 
budżetowej, a na drugim opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Robert Woszak komisja spotkała się 
dwa razy. Na pierwszym spotkaniu komisja opiniowała projekt uchwały budżetowej, a na 
drugim opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz komisja między sesjami spotkała się raz  
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Ziemowit Patek komisja nie obradowała. Komisja 
przeprowadziła kontrole w GDK w sprawie Wiadomości Gubińskich oraz pracowano nad 
planem pracy komisji.  
 
Przewodniczący udzielił głosu radnej sejmiku województwa Annie Chinalskiej 
Oddział NFZ ogłosił konkurs na oddział rehabilitacji w Gubinie. Wpłynęła jedna oferta 
Zachodniego Centrum Medycznego w Krośnie Odrzańskim. Oddział ruszyłby 1 kwietnia 2023 r. 
12 grudnia 2022 r. otworzono Centrum Zdrowia Matki i Dziecka w Zielonej Górze. W budżecie 
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województwa lubuskiego zatwierdzono kwotę 3 mln zł na bazę sportową, baza turystyczna 500 000 
zł. Będzie kontynuacja programu nawadniania boisk sportowych 300 000 zł. 200 000 zł 
przeznaczono na trybuny na boiskach. Wspierane będą Lubuskie Rady Kół Gospodyń Wiejskich, 
a także myśliwi i pszczelarze. WOPR 200 000 zł. Wsparcie dla zespołów ludowych i tanecznych, 
ogródków działkowych. Zwiększona jest kwota opieki nad zabytkami. Dla miast i gmin zostanie 
przeznaczone 5 mln zł na projekty ścieżek rowerowych. Będzie wsparcie dla powiatów. 190 mln zł 
zostanie przeznaczone na Zarząd Dróg Wojewódzkich. 120 mln zł na regionalny przewóz 
pasażerski.  
 
Radny Mirosław Rogiński 
Trzeba skrócić czas oczekiwań pacjentów na Izbie Przyjęć w szpitalu wojewódzkim w Zielonej 
Górze.  
Anna Chinalska 
Zostanie napisana stosowana interpelacja.  
Radny Mirosław Rogiński 
Zarząd województwa zamiast wydawać pieniądze na promocję, to trzeba zatrudnić lekarza, który 
by przyjmował na Izbie Przyjęć.  
Radny Jan Skóra 
Do kogo się zgłosić w sprawie przekazania dotacji na ogrody działkowe? 
Anna Chinalska 
Postara się odpowiedzieć na to pytanie po uzyskaniu informacji. 
 
Przewodniczący zgłosił zmianę porządku sesji i jego rozszerzenie o projekt uchwały nr 368 w 
sprawie dopłaty do systemu gospodarowania odpadami komunalnymi.   
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku sesji 

W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana została przyjęta /15 osób za, 0 osób przeciw, 

0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
III. Podjęcie  uchwał  w sprawie: 

1.zmiany uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie 
miejskim na 2022 rok - 365 

Projekt uchwały nr 365 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 365 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLVIII.336.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
 

2. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr 
XXXVII.271.2021 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 
2022-2035 - 366   
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Projekt uchwały nr 366 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 366  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLVIII.337.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
                                                        3. uchwały budżetowej Gminy Gubin o statusie            
                                                            miejskim na 2023 rok - 356 

Projekt nr 356 uchwały budżetowej na rok 2023 radni otrzymali mailem. 
 
1)Odczytanie projektu uchwały budżetowej   
Pani Skarbnik zapoznała radnych  z projektem uchwały budżetowej na rok 2023  
 
2)Odczytanie opinii Regionalnej  Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 
oraz opinii RIO dot. możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały 
budżetowej Gminy Gubin o statusie miejskim na 2023 r. 
Pani Skarbnik odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie 
uchwały budżetowej na rok 2023 oraz opinii RIO dot. możliwości sfinansowania deficytu 
ustalonego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Gubin o statusie miejskim na 2023 r. 
 
3) Odczytanie opinii komisji stałych Rady: 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie 
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa Opara 
komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie  
 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Robert Woszak komisja zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie  
 

4)Przedstawienie stanowiska Burmistrza Miasta do wniosków zawartych w opiniach 
komisji stałych i wprowadzenie ewentualnych autopoprawek do projektu uchwały 
budżetowej 

Komisje nie przedstawiły wniosków do projektu uchwały budżetowej. 
Pani skarbnik przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały budżetowej. 

1) Dyskusja nad autopoprawkami i ich przegłosowanie. 
Przewodniczący otworzył dyskusję nad autopoprawkami.  
 
Radna Teresa Zajkowska 
Utrzymanie referatu drogowego jest kosztowne. Trzeba to zmienić.  

 
Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawki do projektu uchwały nr 356 

W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawki zostały przyjęte /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
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2) Odczytanie projektu uchwały wraz z autopoprawkami  
Pani Skarbnik zapoznała obecnych z projektem uchwały budżetowej na rok 2023 z przyjętymi 
autopoprawkami.  
 

3) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej. 
Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały budżetowej z autopoprawkami. 
 
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 
Rozumie niepokój radnej Teresy Zajkowskiej odnośnie referatu drogowego. W ubiegłym roku 
referat był zajęty pracami drogowymi. To spowodowało, że nagromadziło się dużo prac bieżących. 
Naprawianie studzienek zajmie referatowi kilka miesięcy. Dużo jest prac dotyczących bieżących 
napraw dróg i chodników. Referat dużo materiałów ma na bazie, mogą one zostać wykorzystane 
do bieżących napraw.  
Radna Teresa Zajkowska  
Ulica Repatriantów – czy naprawą tej ulicy zajmie się referat drogowy? 
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 
Jest robione rozeznanie czy będzie można naprawić tą drogę, czy trzeba będzie robić przebudowę, 
a więc cały proces inwestycyjny od projektu do budowy. Jest to trudny odcinek drogi. To nie będzie 
zadanie dla referatu drogowego. Może trzeba będzie zlecić to firmie zewnętrznej.  
Radny Zbigniew Bołoczko 
Zakupiono koparko ładowarkę do referatu drogowego. Pracownik, który został przeszkolony do 
obsługi już nie pracuje.   
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 
Tak się zdarzyło, że poniesiono koszty na przeszkolenie, a trzeba było rozwiązać umowę o pracę 
z tym pracownikiem.  
Radny Jan Skóra 
Może trzeba zastanowić się nad regulaminem referatu drogowego. Koszty utrzymania referatu są 
spore. Trzeba spotkać się z referatem i ustalić, co jest do zrobienia. Proponuje aby wrócić do 
pomysłu aby pozbyć się mieszkań komunalnych, które nie przynoszą zysku tylko straty.  
Radny Mirosław Rogiński  
Dobrze by było aby materiał do remontu dróg zakupiony przez referat drogowy został 
wykorzystany w 2023 r.  
Radna Halina Wojnicz 
Referat drogowy ma wiele bieżących czynności, np. opieka nad znakami drogowymi, naprawa 
zapadającej się kostki chodnikowej, opieka nad parkingami, dekoracja miasta na święta. Sporo jest 
także drobiazgów, co nie każdy widzi. Zobaczymy jak to będzie wyglądało w przyszłym roku i 
będziemy to udoskonalać.  
Przewodniczący Wojciech Sendera 
Mieszkańcy dużo bardziej cieszą się z małych inwestycji z naprawy dziury, chodnika niż potężnych 
inwestycji. Inwestycje też są potrzebne, ale małe rzeczy są potrzebne do normalnego 
funkcjonowania.  
Radny Zbigniew Bołoczko 
Radni nie mają wpływu na kształtowanie się budżetu. Przedstawiany jest gotowy budżet. Brak jest 
konsultacji np. z powiatem. Powiat realizuje różne przedsięwzięcia np. remonty dróg. W ich 
budżecie jest zapisany remont drogi na ul. Legnickiej i Kosynierów. Być może miasto będzie 
musiało dołożyć 50%. Na czym mają się opierać radni przy kształtowaniu budżetu? W budżecie 
nie ujęto żadnej propozycji radnych. 
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 
Wszelkie propozycje, inwestycje, które są realizowane opierają się na propozycjach, które są 
zgłaszane przez radnych, np. parking przy ul. Morskiej. Z Polskiego Ładu parking przy ul. 
Roosevelta, inwestycje na osiedlu Komorów, rożnego rodzaju oświetlenie. 
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Przewodniczący Wojciech Sendera 
Te inwestycje potrzebują zgody i akceptacji radnych bo to są zmiany w budżecie.   
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 
Plac zabaw na ul. Krzywoustego, siłownia na ul. Pułaskiego, to są propozycje radnych. Wszystko 
jest brane pod uwagę.  
Skarbnik 
Projekt budżetu zawiera absolutne minimum planowanych wydatków na bieżące funkcjonowanie 
jednostek i gminy. Propozycja dyspozycji środków dla rannych czy też tzw. budżetu obywatelskiego 
jest możliwe, kiedy jest nadwyżka budżetowa. Żadna inwestycja nie została wprowadzona bez 
wiedzy radnych. Przy konstrukcji budżetu okazało się, że wydatki mamy większe niż dochody. Do 
budżetu nie można wprowadzić wydatków bez źródła pokrycia.   
Radna Teresa Zajkowska 
Niby radni decydują o wszystkim, ale brakuje wspólnych dyskusji. Apeluje o to, że jak będą środki 
to się spotkać i razem wypracować najlepsze decyzje.   
Radny Krzysztof Zdobylak 
W budżecie znalazły się zadania priorytetowe. Jesteśmy też w trakcie realizacji dużych projektów z 
Polskiego Ładu. To była jedyna szansa na realizację tych zadań. Jeśli teraz się tego nie zrobi to 
szansa przepadnie. W ciągu roku z wszystkimi radnymi było uzgadniane nowe projektu z Polskiego 
Ładu i park, pumtrack, skatepark.  
Radny Zbigniew Bołoczko 
W budżecie nie ma mostu na ulicy Orzeszkowej i ulicy Dąbrowskiego.  
Radny Robert Woszak 
Zgadza się z wypowiedzią radnego Krzysztofa Zdobylaka, że był konsultowany park, pumtrack i 
skatepark. Natomiast nie był konsultowany stadion lekkoatletyczny, który nie ma szansy bytu. 
Szansę bytu ma boisko przy Szkole Podstawowej nr 2, o który są zabiegi od 2010 roku. 
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 
Decyzja o budowie stadionu była podjęta w momencie, gdy zostały zaakceptowane środki na 
projekt stadionu.  
Przewodniczący Wojciech Sendera 
Jeśli taki obiekt powstanie to wiadomo, że zwiększą się wydatki bieżące. Obawa radnych jest 
bardziej o koszty utrzymania. 
 

4) Głosowanie projektu uchwały budżetowej.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 356 z autopoprawkami. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 1 osoba 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr XLVIII.338.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
                                                        4. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej   
                                                             Gminy Gubin  o statusie miejskim na lata 2023 –  
                                                             2035 - 357  

Projekt nr 357 uchwały budżetowej na rok 2023 radni otrzymali mailem. 
 

Pani skarbnik odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie 
miejskim na lata 2023-2035  
 
Pani skarbnik przedstawiła  autopoprawki do projektu uchwały nr 357 
 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych autopoprawek. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawki do projektu uchwały nr 357 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawki zostały przyjęte /15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 357 z autopoprawkami. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 0 osób przeciw, 

2 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr XLVIII.339.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

Przewodniczący Wojciech Sendera 

Podziękowała panu burmistrzowi, pani burmistrz, radnym  oraz wszystkim pracownikom 

urzędu. Życzy owocnej pracy oraz realizacji zapisów, które zostały przegłosowane.  
 
                                                        5.wyrażenia opinii dotyczącej  
                                                        podwyższenia kapitału zakładowego RTBS – 364 
Projekt uchwały nr 364 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /15 osób za, 0 osób przeciw, 

0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLVIII.340.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
                                                               6. zmiany regulaminu określającego wysokość 
oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków i innych elementów wynagradzania 
nauczycielom placówek oświatowych dla których organem prowadzącym jest gmina 
Gubin o statusie miejskim – 340 
Projekt uchwały nr 340 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radna Teresa Zajkowska 
100 zł dla mentora w przypadku pracowników szkół i przedszkoli, to jest niewielka kwota. Jeśli 
chcemy aby byli chętni do pełnienia tej roli i dobrze pełnili swoją rolę, to rekompensata powinna 
być trochę lepsza.  
Przewodniczący Wojciech Sendera 
Jak będą środki, to na pewno ta grupa społeczna nie zostanie pominięta. 
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 340  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLVIII.341.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 
                                                                  7. programu współpracy z organizacjami             
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                                                                      pozarządowymi oraz innymi podmiotami              
                                                                      prowadzącymi działalność pożytku   
                                                                      publicznego na rok 2023  361 
Projekt uchwały nr 361 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 361  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLVIII.342.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
                                                                     8. udzielenia pomocy finansowej Miastu   
                                                                         Zielona Góra na realizację zadania w                   
                                                                         zakresie prowadzenia Izby Wytrzeźwień w  
                                                                         Raculi na 2023 rok -362  
Projekt uchwały nr 362 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 362  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLVIII.343.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
                                                                        9. wyrażenia zgody na zawarcie  
                                                                           porozumienia z Gminą Gubin - 360 
Projekt uchwały nr 360 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 360  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLVIII.344.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
                                                                                10. planu pracy Komisji Rewizyjnej  
                                                                                     na rok 2023 – 363 
Projekt uchwały nr 365 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej i Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i 
Turystyki zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
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Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zapoznała się 
z projektem uchwały  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 363  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLVIII.345.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

                                                                                     11. wyrażenie zgody na zawarcie  

                                                                                     porozumienia z Gminą Gubin – 367 

Pani sekretarz przedstawiła projekt uchwały.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  

                                                                                      
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 367  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLVIII.346.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

                                                                                     12.doplaty do systemu gospodarowania   

                                                                                     odpadami komunalnymi – 368 

Zastępca Naczelnika Wydziału Komunalnego i Inwestycji przedstawiła projekt uchwały.  

 

Radna Teresa Zajkowska 

Czy udało się pomniejszyć lukę pomiędzy płacącymi a liczbą mieszkańców? 

Zastępca naczelnika wydziału Komunalnego i Inwestycji  

Zostanie to dokładnie wyliczone i przedstawione sprawozdanie.  

                                                                                      
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 368  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLVIII.347.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
VIII. Sprawy różne.  
Radny Krzysztof Zdobylak 
20 stycznia br. godz.16:00 odbędzie się spotkanie noworoczne Gubin-Guben w Starej Farbiarni w 
Guben.  
Przewodniczący Wojciech Sendera 
Podziękował za kolejny rok wspólnej pracy na rzecz miasta i mieszkańców. Następnie złożył pani 
burmistrz, panu burmistrzowi, radnym, pracownikom urzędu i jednostek organizacyjnych oraz 
mieszkańcom Gubina życzenia wszystkiego, co najlepsze w 2023. 
Radny Jerzy Galewski 
Odnosząc się do wypowiedzi radnego Jerzego Galewskiego. W imieniu wszystkich radnych prosi  
aby w następnym roku radni byli informowani, np. ośrodkach z Polskiego Ładu i na co one będą 
przeznaczone. Tak aby radni mieli wpływ na jakiekolwiek ustalenia.  
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 
Pani burmistrz złożyła życzenia noworoczne. podziękowała za pracę w roku 2022 za 
zaangażowanie w sprawy miasta i mieszkańców, za wszelkie pomysły i propozycje, a także za 
konstruktywną krytykę.  
Radny Jan Skóra 
Podziękował Andrzejowi Winiszewskiemu za współpracę.  
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Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Współpracy z Zagranicą 
Odnosząc się do słów radnego Jerzego Galewskiego. Na poziomie pozyskania środków nic nie 
można zrobić. To są wskaźniki i zapisy we wnioskach o dofinansowanie. Zwrócenie się o 
jakiekolwiek zmiany jest niemożliwe.  
Radny Jerzy Galewski 
Prosi o takie informacje, w którym momencie jest projektowanie i kiedy radni mogą się włączyć.  
Radna Halina Wojnicz 
Każdy z radnych chce jak najlepiej. Jeśli będzie dobra atmosfera i będziemy przekazywać na bieżąco 
pewne rzeczy, to będzie łatwiej.   
 
Zamknięcie XLVIII sesji Rady Miejskiej  w Gubinie 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany i zamknął XLVIII sesję Rady 
Miejskiej w Gubinie  
 

 

                                                                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                                                                            Wojciech Sendera  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zakończono godz. 12:15 


